

Terms & Conditions of Voucher or Voucher Code.

優惠券/ 優惠券代碼 使用細則和須知

It is also helpful when you face difficulty applying your vouchers / voucher codes.
當您在使用優惠券或優惠券代碼遇到困難時，以下可以給你更多了解和幫助。

1) Minimum spends

Vouchers / voucher codes are only applicable with minimum spending. In such cases, check that your order value meets the spending requirement.

優惠券/優惠券代碼僅適用於最低消費。在這種情況下，請檢查您的訂單價值是否符合支出要求。

2) Usage Limit

Most vouchers / voucher codes are generated for one-time use only, unless stated otherwise.

Certain vouchers / voucher codes have a usage limit and can no longer be applied once you have exceeded it. For example, if the usage limit is 2 usages per customer, that voucher / voucher code can only be used twice on two different orders. Try using a different voucher /voucher code instead!

除非另有說明，否則大多數優惠券/優惠券代碼僅供一次性使用。

一般優惠券/優惠券代碼有使用限制，一旦超過使用限制，便無法再使用。例如，如果使用限制是每個客戶 2 次使用，則該優惠券/優惠券代碼只能在兩個不同的訂單上使用兩次。嘗試改用其他優惠券/優惠券代碼！

3) Non-stackability

Vouchers /Voucher codes cannot be used in conjunction with other ongoing promotions, or place an order, unless stated otherwise. For example, if you would like to purchase "ON SALE" items, Or place an order for products that is out of stock, Or you are already VIP customer, you will **NOT** be able to apply a voucher or voucher code like "28LOVE" on top of it to get further discounts.

Also, items on markdown - voucher / voucher codes do not apply to items already on discounts.

優惠券/優惠券代碼不能與其他正在進行的促銷活動結合使用，除非另有說明。例如，如果您想購買“ON SALE”的商品，或下單訂購沒有存貨的產品，或者您已經是VIP 客戶，則將無法在其上方應用優惠券/優惠券代碼（例如“28LOVE”）來獲得更多折扣。

同時減價商品 - 優惠券/優惠券代碼不適用於已折扣的商品。

4) Validity period

Make sure that your voucher code is valid and has not expired. Terms and Conditions will be mentioned in the respective email sent to you or at the back of the physical voucher.

確保您的優惠券代碼有效，並且尚未過期。在發送給您的相應電子郵件或實際優惠券的背面將提及條款和條件。

5) Non-refundable & Non-exchangeable

Although we strive to ensure you can fully utilise your vouchers/voucher codes, they are non-refundable and non-exchangeable for cash. If you return an item which you have used a voucher/voucher code on, you will not get a replacement voucher/voucher code, as vouchers/voucher codes are for one time use only. We need to approve whether the goods are original before refunding the amount paid and deducting the relevant handling fee (usually 20% handling fee of the purchased item).

所有優惠券一概不設退款或者兌換為現金。若退還的貨品是使用優惠券/優惠券代碼購買，我們需審批貨品是否原本，才退還已付金額並扣除有關的手續費（一般手續費是已購貨品的 20%），並且優惠券/優惠券代碼將無法再次使用。

GYSO PEARLS & JEWELLERY LTD. (gysoparl.com) reserves the right to amend these Terms and Conditions. Should any dispute arise, the decision of GYSO PEARLS & JEWELLERY LTD. (gysoparl.com) shall be final.

天星珍珠首飾有限公司 (gysoparl.com) 保留修改所有優惠條款及細則之權利。若有任何爭議，天星珍珠首飾有限公司 (gysoparl.com) 保留最終決定權。

[Enjoy shopping at gysoparl.com](http://gysoparl.com)

享受愉快的購物